

ЭКОНОМИКА И БАНКИ

№ 2, 2011

СОДЕРЖАНИЕ

Бухгалтерский учет и статистика

Разумов И.А. Некоторые проблемы в изложении экономической сущности фондов, в методике учета их формирования и использования.....	3
---	---

Финансы, денежное обращение и кредит

Лукашевич В.А. Кредитная кооперация – канал реализации программ микрофинансирования в Республике Беларусь.....	7
Кисель И.А. Роль внешней среды в формировании концепции организации налогового менеджмента на предприятиях Республики Беларусь.....	13

Вопросы региональной экономики

Герасенко В.П. Концепция структурной трансформации организационно-экономического механизма управления регионом.....	22
Янковский И.А., Зборина И.М. Совершенствование методов управления конкурентоспособностью предприятия.....	31
Лаврукович А.Л. Совершенствование методологии оценки производительности труда.....	39
Аннотации	46
Сведения об авторах	48

ECONOMY AND BANKS

№ 2, 2011

CONTENTS

Accounting and statistics

Razumov I.A. Something problems account economic maintenance of funds, in methods calculation theirs formation and utilize.....	3
--	---

Finance, money circulation and credit

Lukashevich V.A. Credit cooperation is the channel of realization microfinancing programs in the Republic of Belarus.....	7
Kisel I.A. The role of the environment in shaping the organization fiscal management in the enterprises of the Republic of Belarus.....	13

Regional economic issues

Gerasenko V.P. Structural transformation conception of economic-organizing region management mechanism.....	22
Jankovsky I.A., Zborina I.M. Enhancement of management methods by competitiveness of the enterprise.....	31
Lavrukovich A.L. Perfection the methodology for assessing the productivity of labor...	39
Annotations	46
Information about the authors	48